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EMMA THORSELL 
Månadens alumn i oktober 2023 är  Emma Thorsell!
Emma tog sin examen från Æ-programmet år 2019

och är idag 30 år gammal. Hon arbetar som
planeringsledare inom fastighetsområdet på

Göteborgs Stads grundskoleförvaltning. Efter examen
har Emma även hunnit jobba som konsult inom

lokalförsörjning i tre år.

Jag jobbar sedan ett år tillbaka som planeringsledare fastighet på Grundskoleförvaltningen i Göteborgs
stad, innan dess var jag konsult inom lokalförsörjning under tre års tid. 

Rollen som Planeringsledare fastighet går i stort ut på att analysera demografiska förändringar, befintliga
byggnader och fastigheter, verksamhetsmål med mera - och med det som grund lägga pusslet för när, var
och hur vi behöver utveckla vårt fastighetsbestånd. 

Tjänsten innebär även att jag har ständig kontakt med de andra förvaltningar i Göteborg som på något sätt
jobbar med stadsplanering, plan- och exploateringsfrågor, fastighetsförvaltning och byggnation vilket gör
det extra roligt!

Beskriv ditt yrke idag:

2023

Vad är det bästa med bygg- och fastighetsbranschen? 

Möjligheten att kunna se och ta på det man jobbar med. Det må så vara att
det är många år från ax till limpa, men i slutändan så skapas något som
kommer stå på plats för flera generationer att njuta av!

mailto:emmalinneathorsell@gmail.com


 Något annat
du vill skicka

med till
studenterna:  

Våga kommunalt
– haha. Det finns
ett onödigt dåligt

rykte om att
jobba

kommunalt.
Under det år jag
varit i staden har

jag fått en så
positiv syn på

kommunen som
arbetsgivare -

möjligheterna att
påverka och

utvecklas,
kollegorna, drivet

och
kvalitetsfokuset.
Jag trivs riktigt

bra!

https://www.linkedin.com/in/emma-thorsell-9a86b7172/

Hur var din tid på Æ? Är det något speciellt du har
nytta av idag?

Jag älskade studietiden och mina år på AE. 

En av de saker jag haft störst nytta av är bredden i utbildningen. I den typ
av roll jag har nu är det en enorm tillgång att ha grundläggande
förståelse i så många delar av byggprocessen, från de tidiga skedena till
förvaltande. 

Var du engagerad i sektionen? I så fall vad gjorde du
och vad tar du med dig?

Jag satt som mentorskapsansvarig i AE-arm vilket var riktigt roligt. VARM-
arbetet var särskilt lärorikt för att få förståelse för projektarbete och vikten
av planering och samarbete.

Har du tips och råd till studenterna inför eller under
exjobbet? 

Att jobba systematiskt och ha en plan för hur och när respektive del av
arbetet ska genomföras. Jag levererar ännu en klyscha, men det är viktigt
med delmål för att se att man kommer framåt annars är det lätt att
arbetet blir övermäktigt. 

Det klyschiga svaret är att jag känner att jag jobbar med något som gör
skillnad. 

Jag har så många drivna och kloka kollegor i min närhet, som alla jobbar
för att vi ska använda stadens resurser på bästa sätt för att skapa mesta
kvalitet för medborgarna – det känns kul. De bästa dagarna på jobbet är
när vi är representanter från flera olika förvaltningar eller avdelningar på
plats och tillsammans lyckas lösa någon fråga som vi klurat på länge.

Finns det något du är extra stolt över som du hittills
gjort i ditt arbetsliv? 


